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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I BLAKER OG 

SØRUM HISTORIELAG 

onsdag 30. mars 2022 på Frogner kultursenter, auditoriet 

Møtet startet kl.19, og det var 22 stemmeberettigede til stede da Elin Mørk ønsket velkommen 

og gikk gjennom sakslista. 

1. Innkalling og saksliste ble godkjent, med en bemerkning: Vedtektsendringer bør 

være et eget punkt. Det ble tatt til følge. 

 

2. Møteleder ble Svein Sandnes, Anne-Marie Lund ble referent. Helge Hoel og Helge 

Svarstad ble valgt til å skrive under protokollen. 

 

3. Årsberetningen ble gått gjennom av Randi Fjørstad. To kommentarer fra Gro 

Langeland: Medlemstallet bør nevnes i årsberetningen, så man ser om det går opp eller 

ned. Det bør også stå at laget nå har engasjert regnskapsfører. 

 

4. Regnskap for 2021 ble lagt fram av regnskapsfører Pål Ormstad. Revisor Pål Eirik 

Iversen hadde revidert det og funnet alt i orden. Rolf Reikvam stilte spørsmål om 

hvorfor kjøp av tomta ved Slora mølle ikke vistes i driftsregnskapet, og svaret var at 

det er lagt inn i balansen som en eiendel. Han spurte også om hvorfor dugnad ved 

Slora mølle var oppført som inntekt når det er frivillig arbeid. Dag Winding Sørensen 

svarte at dugnadstimene må meldes inn til kulturminnefondet, og det derfor må regnes 

som inntekt.  

 

5. Randi Fjørstad la så fram forslag til arbeidsplan for 2022. Hun kommenterte de 

punktene som trengte nærmere forklaring. Gro Langeland hadde følgende forslag: For 

å orientere nye innbyggere om historielagets arbeid, kan velforeningene i områdene 

med mye innflytting kontaktes. Under punkt 8 om slektshistorisk arbeid foreslo hun at 

arbeidet med å registrere gravminner bør fortsette. Etter 2011 har det ikke blitt gjort, 

og det er viktig for arbeidet med slektshistorie. Arbeidsplanen vedtatt. 

 

6. Kontingenten ble vedtatt uendret. 

 

7. Budsjett for 2022 ble lagt fram av Pål Ormstad. Budsjettet ble vedtatt.                                                     

Det ble sendt ut giroblankett til alle medlemmer som ikke hadde betalt kontingent med 

siste utgave av Sørum-Speilet, og rett etterpå fikk alle medlemmer en SMS om at et 
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annet bankgironummer måtte benyttes. Spørsmål fra salen: Hvor er pengene som 

allerede er betalt inn på «feil» konto havnet? Ormstad kunne berolige med at pengene 

var kommet til historielaget, men på kapitalkontoen i stedet for brukskontoen. En 

datafeil var årsaken, men ingen skade skjedd. 

 

8. Vedtektene ble gått gjennom, og de endringer som var foreslått ble vedtatt.  

§ 1: Laget er en fri og partipolitisk nøytral organisasjon.  

§ 4, pkt. 9 a: Leder velges ved særskilt valg for ett år av gangen.  

 

9. VALG.  

Valgkomiteens leder, Dagfinn Arteid, ledet valget. Forslagene fra valgkomiteen ble 

godtatt av forsamlingen, og alle ble valgt ved akklamasjon.  

 

Slik ble resultatet av valget: 

Styret: 

Elin Mørk, leder, for 1 år. 

Tom-Arne Ullersmo, styremedlem, for 2 år. 

Hege Udnæs Hoel, styremedlem, for 2 år. 

Ole Evensen og Randi Fjørstad var ikke på valg i år. 

Styret konstituerer seg selv med nestleder, kasserer og sekretær. 

 

Varamedlemmer til styret, for 1 år: 

Vidar Magne Harfallet 

Thorbjørn Andresen 

Helge Seiertun 

 

Pål Eirik Iversen tar gjenvalg som revisor for 1 år. 

 

Valgkomiteen består nå av leder Thorild Hexeberg Lerberg, Helge Svarstad og Peter 

Bassøe.  

 

Steinar Dalbakk og Dag Winding-Sørensen trer ut av styret etter lang og tro tjeneste. 

 

Styret fikk fullmakt til å oppnevne utsendinger til årsmøtet i Romerike Historielag. 

Elin Mørk avsluttet årsmøtet med å takke for tilliten og ønske nye styremedlemmer 

velkommen. Hun takket også styremedlemmene som gikk av for innsatsen.  

 

Dag Winding-Sørensen var til stede og tok imot takk og gave for det enorme arbeidet 

han har lagt ned gjennom lang tid for Blaker og Sørum historielag. Redaksjonen i 

Sørum-Speilet fikk også blomster for jobben med å gi medlemmene informasjon om 

lagets arbeid og innblikk i lokalhistorie.  
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Til slutt inviterte hun alle tilstedeværende til et uformelt samvær med pizza på Frogner 

Grill. Her ble det god stemning og hyggelig prat rundt bordene etter en liten spasertur 

over «gata». 

 

Frogner, 30.03.2022  

Anne-Marie Lund 

referent 

                   

 

 

------------------------------------                 ----------------------------------------------         

        Helge Hoel (sign.)    Helge Svarstad (sign.)        


